
HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 1-8.3/4 

 

Videokoosolek Google Meet keskkonnas 30.03.2021  

Koosolek algas kell 19.00,  lõppes kell 19.45 

Koosolekut juhatas Annely Kingo 

Protokollis Sülvi Kaljurand 

• Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed:  Priit Annus, Annely Kingo, Sülvi 

Kaljurand, Kärt Jürgens, Deily Rang, Kaisa Tõniste, Merle Timmo, Katrin Kalda,  

• Koosolekul osales: kooli direktor Ulla Orgusaar 

Läbirääkimised päevakorra suhtes. 

 

OTSUSTATI kinnitada järgmine päevakord: 

 

1. Toidukordade maksumuse kehtestamine. 

2. „E-juhendatud õppe läbiviimise kord Lindi Lasteaed-Algkoolis“ 

3. Sisehindamise kord ja arengukava 

4. Lasteaia suvine töökorraldus 

5. Toidupakk 

6. Hoolekogu osalusega ürituse - advendikontserdi - korraldamine 

7. Maakütte paigaldamise järgsed tööd 

 

1) Toidukordade maksumuse kinnitamine 

 

OTSUSTATI: määrata toidukorra maksumuseks 

• lasteaias 1.60 eurot alates 01.05.2021 

• pikapäevarühmas 0.50 senti alates 01.09.2021 

• õpetajatel 1.50 alates 01.05.2021 

 

2) „E-juhendatud õppe läbiviimise kord Lindi Lasteaed-Algkoolis“ 

KUULATI: Ulla Orgusaar teavitas „E-juhendatud õppe läbiviimise kord Lindi 

Lasteaed-Algkoolis“ kinnitamisest ning nimetatud korraga on võimalik tutvuda kooli 

kodulehel. Samuti rääkis ühe lapsevanema tagasisidest seoses eelpool nimetatud korra punktist, 

mis määratleb kõrvaliste isikute viibimist Zoomi tunnis. 

 

3) Sisehindamise kord ja kooli arengukava 

KUULATI: Ulla Orgusaar informeeris hoolekogu koolis vastu võetud sisehindamise korrast ja 

koostamisel olevast arengukavast aastateks 2022 – 2026. 

4) Lasteaia suvine töökorraldus 

KUULATI: Ulla Orgusaar informeeris, et lasteaia lastevanematele esitatud küsitluse põhjal ei 

vaja nende lapsed lasteaia kohta perioodil 28.06 - 01.08.2021. 



5) Toidupakid 

KUULATI: Kärt Jürgens tutvustas koolilõunate ärajäämise ajaks jagatavate toidupakkide sisu 

ja jagamise korraldamist. 

6) Advendikotserdi korraldamine 

KUULATI: Annely Kingo tutvustas advendikontserdi esinemiskava. 

7) Maakütte paigaldamise järgsed tööd 

KUULATI: Priit Annus andis ülevaate peale edukat maakütte paigaldamist veel vajaminevatest 

töödest kooli territooriumil – pinnase tasandamine ja haljastuse korrastamine, asfaltkatte 

parandustööd ning laste jalgrattaraja mahajoonistuste taastamine. Lisaks tuleb lasteaia 

mänguväljaku poriseks muutuva ala vähendamiseks katta teatud alad sobiva kattega. Samuti on 

kevadtööna plaanis koolimaja fassaadi pesu. 

  

 

Annely Kingo        Sülvi Kaljurand 

koosoleku juhataja       protokollija 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


